
Ajuntament de Castelló de la Plana

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PEL CONSELL MUNICIPAL 
DEL DISTRICTE CENTRE EL DIA 8 DE MAIG DE 2017

------------------------------------------------------------

Núm. i classe de sessió: 2/2017. Ordinària 

Dia i hora: 8/5/2017 a les 19.15 hores

ASSISTENTS:

PRESIDENT

Sr. Antonio Lorenzo Górriz

VICEPRESIDENT

Sr. Ignasi Garcia Felip

VOCALS

Representants grups polítics:

Sra. Cielo Leiros Otero                                       Grup Polític Municipal Ciutadans

Sr. Juan José Pérez Macián                              Grup Polític Municipal Popular

Sra. Soledad Sorribes Martínez                         Grup Polític Municipal Socialista

Persones designades pels Grups Polítics Municipals:

Sra. Mª Luisa Ribes Ferrer Grup Polític Municipal Popular

Sra. Aurora Martínez Simó Grup Polític Municipal Socialista

Veïns designats per l’Alcaldia:

Sr Amado Tauste García 

Sr. Vicent Martínez Santamaría

Representants d’associacions de veïns:

Sra. María Madueño Muñoz AV Plaça Constitució

Sr. Raúl Arambul Ramos AV Trinitat Centre

Sra. Teresa Salvador Bellés AV Zona Centre
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Representants de les AMPA

Sr. Jesús Monforte Escriche AMPA CEIP Herrero

Sra. Manuela Martell Farnós AMPA Institut Ribalta

SECRETÀRIA

Sra. Marta Mulet Vilar 

EXCUSEN LA SEUA ASSISTÈNCIA:

Sra. Inmaculada Roig Adelantado

Ordre del dia

1r - Aprovació, si escau, de l’acta corresponent a la sessió del dia 6 de febrer de 2017

2n - Propostes del Districte

3r - Adequació de vies públiques

4t - Pressupostos participatius

5é - Despatx extraordinari

6é - Precs i preguntes

A la sala de juntes de la segona planta de la casa consistorial, sent les 19 
hores i 15 minuts del dia 8 de maig de 2017, sota la presidència de l’Il·lm. Senyor 
Tinent  d’Alcaldia,  Antonio  Lorenzo  Górriz,  es  reuneixen  els  senyors  i  senyores 
esmentats anteriorment a fi de celebrar la sessió ordinària del Consell Municipal del 
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Districte Centre, amb la meua assistència com a secretària delegada del Consell per a 
donar fe de l’acte.

Comprovat  el  quòrum d’assistència,  el  president  inicia  la  sessió  i  passa  a 
tractar els punts inclosos en l’ordre del dia. 

1r - Aprovació, si escau, de l’acta corresponent a la sessió del dia 6 de 
febrer de 2017.

Com que no s'hi presenten objeccions, l’acta resulta aprovada per unanimitat.

2n - Propostes del Districte

En resposta a la sol·licitud formulada pel Sr. Tauste de col·locació d’un pas de 
vianants al carrer Major, a l’eixida del carrer Campoamor, es dóna lectura a l’informe 
emés  pel  departament  de  Mobilitat  Urbana,  que  no  estima  adequada  aquesta 
senyalització. El Sr. Tauste insisteix en el fet que és necessari millorar la senyalització 
que indique la preferència dels vianants en aquest  carrer.  S’acorda remetre  nova 
petició al departament de Mobilitat.

El  Sr.  Martínez  apunta  que  és  desitjable  un millor  control  del  trànsit  per  a 
prioritzar  els  drets  dels  vianants.  Proposa  un  millor  control  dels  pilons  a  fi  de 
possibilitar que complisquen la seua funció de reduir el trànsit pel centre de la ciutat. 
El Sr. Lorenzo assenyala que s’està treballant en la substitució del sistema de pilons 
per un sistema de control amb càmeres a fi de conjugar els drets dels vianants i dels 
veïns que viuen en el centre i també procurar la dinamització del comerç d’aquesta 
zona. 

3r - Adequació de vies públiques

Se sol·licita als membres del Consell que comuniquen abans del 15 de maig en 
quins carrers consideren que s’han de realitzar actuacions de repavimentació o un 
altre tipus d’adequació.

La Sra. Madueño comenta la conveniència de canviar el sistema d’aparcament 
al  carrer  Mestre  Bretón i  també en l’Institut  Porcar.  Es comunicarà a la Junta  del 
Districte Sud.

4t - Pressupostos participatius

El  Sr.  Garcia  informa  del  desenvolupament  del  procés  de  Pressupostos 
Participatius, i recorda que fins al dia 15 de maig és possible votar.

5é - Despatx extraordinari

No hi ha assumptes a tractar.

6é - Precs i preguntes 
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La Sra. Ribes pregunta per les obres del bany públic de la plaça de la Pau. El  
Sr.  Lorenzo assenyala que està previst  que s’inicien en breu, i  que l’obertura del 
quiosc queda condicionada a la finalització de les obres. Es planteja que en aquesta 
plaça hi ha diversos elements “sobrants”, i que serà necessària una posada a punt 
del quiosc per a la seua obertura. Es comunica que es preveu que les obres per a 
l’habilitació d’altres banys públics en la ciutat s’inicien també prompte.

La Sra. Aurora Martínez insisteix en la necessitat de soterrar o buscar nova 
ubicació als contenidors de la plaça Na Violant.

La Sra. Martell pregunta per la ubicació dels contenidors de fem orgànic de la 
zona centre.

El Sr. Martínez pregunta què està previst fer amb la creu del Parc Ribalta: El Sr. 
García contesta que sobre aquest assumpte s’ha sol·licitat informe als serveis de la 
Generalitat  Valenciana  competents  en  la  matèria.  Assenyala  també  que  entén 
descompensada  l’adequació  que  es  realitza  al  Pasadis  dels  Arts  en  relació  amb 
l’efectuada en la resta del parc.

El Sr. Arambul es refereix a la necessitat d’aprovar una ordenança municipal 
que regule el funcionament de les “colles”. L’Associació de Veïns Trinitat Centre ha 
redactat a aquest efecte un document que arreplega les directrius bàsiques del que 
podria ser el text d’aquesta ordenança. 

El Sr. Garcia refereix l’existència d’una llei autonòmica que regula aquest tema. 
Planteja la dificultat d’actuar en aquest assumpte, atés que es tracta de conjugar una 
activitat  privada  d’oci  amb el  respecte  al  descans  dels  veïns,  la  garantia  d’unes 
condicions mínimes de seguretat, i la convivència ciutadana. El Sr. Arambul planteja 
la  possibilitat  d’establir  mecanismes de control  sobre  els  lloguers dels  locals que 
s’utilitzen amb aquests fins.

La Sra. Madueño pregunta pels talls de carrers per les gaiates en festes de la 
Magdalena. El Sr.  Lorenzo contesta que per part  dels departaments de Mobilitat i 
Policia  es procura  que aquests  talls  es realitzen generant  el  mínim de molèsties 
possible i amb les màximes garanties de seguretat. 

I sent les 20 hores i 5 minuts de la data indicada en l’encapçalament, sense 
que hi haja més assumptes a tractar, el president alça la sessió, de la qual cosa, com 
a  secretària  done  fe  i,  perquè  conste,  alce  aquesta  acta  que  firme  junt  amb  el 
president del Consell Municipal de Districte Centre.
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